
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG:  
Verkeerstelling en metingen aan de Leugemorsweg / 
Lintveldseweg Eibergen 
 

Indiener: H. Pelle (PvdA) 
Datum indiening vraag: 1 januari 2019. 
Datum verzending antwoord: 

Formulering: 
 
Geacht college, 
 
Op 27 juni 2018, heb ik u enkele schriftelijke vragen gesteld met betrekking tot de 
toename aan het aantal verkeersbewegingen over de Leugemorsweg te Eibergen. In uw 
beantwoording geeft u aan dat, “er een verkeerstelling (inclusief snelheidsmeting) wordt 
gedaan op het moment dat zo’n telling/meting representatief is voor de toekomstige 
situatie. Na de opening van de nieuwe N18 moet het verkeer immers zijn weg gaan 
vinden. Dit heeft wat tijd nodig. Onze verwachting is dat de toename van verkeer tijdelijk 
van aard is. De route vanuit Eibergen via de voormalige N18 en de Needseweg is 
namelijk veiliger, comfortabeler en (in theorie bij een gepaste snelheid) sneller dan de 
route via de Leugemorsweg. Een verkeerstelling en snelheidsmeting hebben dus pas zin 
buiten de (rustige) vakantieperiode en als het verkeer ‘gesetteld’ is. De verkeerstelling 
wordt daarom in september/oktober dit jaar uitgevoerd, tenzij er wegafsluitingen zijn die 
het onderzoek kunnen beïnvloeden. Mocht dit laatste toch het geval zijn, dan zullen we 
een voorlopige verkeerstelling (inclusief snelheidsmeting) doen in september. De 
resultaten van het onderzoek (snelheidsmeting en verkeerstelling) en eventuele 
maatregelen zullen wij bespreken met de aanwonenden”.  
 

Vraag: In welke periode heeft u deze toegezegde verkeerstelling en snelheidsmeting 
uitgevoerd op de Leugemorsweg?  
Antwoord:  

Vraag: Wat zijn de resultaten geweest van deze metingen? 
Antwoord:     

Vraag: Wanneer en op welke manier hebt u deze resultaten en de eventueel genomen 
maatregelen besproken met de aanwonenden? 
Antwoord: 

Vraag: Wat zijn de reacties van de buurt geweest op deze resultaten? 
Antwoord:  

 
Op mijn vraag of er in Berkelland meerdere van dit soort situaties bij u bekend zijn, door 
de realisatie van de nieuwe N18 en zo ja waar? Antwoorde u; “Momenteel is er één 
vergelijkbare situatie, de Lintveldseweg. Tijdens de bewonersavond over de herinrichting 
van de Lintveldseweg is de beleving van toename van verkeer genoemd. In het kader 
van deze herinrichting is afgesproken in september 2018 op de Lintveldseweg een 
verkeerstelling te houden”.      
 

Vraag: In welke periode heeft u deze toegezegde verkeerstelling op de Linveldseweg 
uitgevoerd?  
Antwoord:  

Vraag: Hebt u tijdens deze telling ook de snelheden gemeten? 
Antwoord: 

Vraag: Wat zijn de resultaten geweest van deze metingen? 
Antwoord:     

Vraag: Wanneer en op welke manier hebt u deze resultaten bekend gemaakt aan de 
aanwonenden? 
Antwoord: 
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Vraag: Wat zijn de reacties van de aanwonenden van de Lintveldseweg geweest op 
deze resultaten? 
Antwoord: 

Vraag: Worden er aan de Lintveldseweg naar aanleiding van de resultaten nog 
maatregelen genomen? 
Antwoord: 

Vraag: Zo ja, welke? 
Antwoord: 

 

Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


